

商業文憑課程 Diploma in Business

新生報名須知

ENROLMENT INFORMATION FOR NEW APPLICANTS

一. 申請辦法

1. 填寫申請表格前，請先參閱課程章程。
2. 請在截止申請日期前，準備以下的文件寄或送交秘書處 (請參考第五項的地址):
 - 2份已填妥的入學申請表
 - 2套學歷證明副本
 - 2套英語水平證明文件 (英文班適用)
 - 1份身份證副本
 - 2張證件相
 - 報名費港幣 250 元 (不退還)，以「香港管理專業協會」抬頭的劃線支票 (請在支票背面寫上申請人全名及身份證號碼)

二. 入學程序

1. 報名取錄與否，概由本會審查決定。
2. 第一期的課程費用須於取錄通知書發出後七日內繳交。有關繳費詳情，秘書處將專函或電郵通知。

三. 學費

- HK\$21,000 (分三期繳付)
- 第一期：共 HK\$7,000
 - 第二期：共 HK\$7,000
 - 第三期：共 HK\$7,000

五. GUBA 秘書處

香港管理專業協會
香港黃竹坑業興街十一號
南匯廣場 B 座十六樓
電話：2774 8541 / 2774 8582 / 2774 8500
傳真：2365 1000
電郵：rosalindwong@hkma.org.hk
網址：www.hkma.org.hk

四. 日期

開課日期：2019 年 1 月
截止報名日期：2018 年 12 月 7 日

A. Application Procedures

1. Please read the brochure carefully before filling in the Application Form.
2. Please make sure you include the following documents and return them to the address stated in (E) before the application deadline:
 - 2 sets of completed and signed application form
 - 2 sets of copies of educational qualifications
 - 2 sets of result certificate of English language qualification (for English mode of study only)
 - 1 copy of HK Identity Card
 - 2 passport photos
 - A crossed cheque for HK\$250 (non-refundable application fee) made payable to "The Hong Kong Management Association" (with applicant's name and HKID at the back)

B. Admission Results

1. Admission decisions will be made at the discretion of the University.
2. The 1st instalment of tuition fee is due 7 days after the issuance of offer letter. Details will be notified by the Secretariat.

C. Tuition Fee

- HK\$21,000 (3 instalments)
- 1st: Total HK\$7,000
 - 2nd: Total HK\$7,000
 - 3rd: Total HK\$7,000

E. GUBA Secretariat

The Hong Kong Management Association
16/F Tower B Southmark
11 Yip Hing Street
Wong Chuk Hang, Hong Kong
Tel：2774 8541 / 2774 8582 / 2774 8500
Fax：2365 1000
Email：rosalindwong@hkma.org.hk
Website：www.hkma.org.hk

D. Dates

Course Commencement：January 2019
Deadline for Application：7 December 2018

時間表 Time Table

1 年課程共分三個學期。每學期將修讀 2 個學科。每學科修讀 20 學分。時間表如下：

3 terms for the 1 year programme. Student will take 2 courses each term. Each course carry 20 credits. Please refer to the below schedule:

| 日期 | 時間 |
|-------|--|
| 星期六或日 | 2:00pm - 8:00pm (星期六) 或 10:00am - 5:00pm (星期日) |
| 平日 | 7:00pm - 10:00pm |

上課地點 VENUE

李嘉誠專業進修書院
九龍旺角 (西) 海泓道 8 號
香港管理專業協會李國寶中學

備註：

- 每科之詳細時間表 (包括該科之上課日期、時間及上課地點) 將於每科開課前發給各學員；
- 部份科目或補課可能安排在其他平日晚上 (7PM 至 10:00PM) 或星期六 / 星期日上午 / 下午；
- 秘書處保留更改時間表及上課地點的權利，並會預早向同學就此作出正式通知；
- 個別僱主可酌情決定是否承認本課程可令學員獲取的任何資格。